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Yrkande angående – 
Verksamhetsnomineringar inför budget 2021 

Förslag till beslut 
I stadsdelsnämnden Örgryte-Härlanda:  

1. Att bifalla nedanstående punkter som tillägg till verksamhetsnomineringar inför 
budget 2021 

2. Att i övrigt bifalla förvaltningens förslag till verksamhetsnomineringar inför 
budget 2021 

Yrkandet 
Förvaltningens förslag är pragmatiskt och välbalanserat. Det innehåller en tydlig 
markering av att det förebyggande arbetet som bedrivs i stadsdelens behöver få fortsätta. 
Det stöder vi. Inom stadsdelens egna verksamheter har det förebyggande arbetet 
utvecklats, exempelvis inom äldreomsorgen och genom barn- och ungdomsplanen. 
Stadsdelen har också under ett antal år stärkt samarbetet med andra aktörer i stadsdelen 
för att bland annat förbättra folkhälsan och skapa en meningsfull fritid.  

För nämndens kännedom har Sverigedemokraterna lagt ett yrkande till kommunstyrelsen 
där vi yrkat på att alla kostnader som uppstår i samband med covid19-krisen ska 
särredovisas. Negativa effekter av krisen i nämnder ska hanteras och finansieras 
kommuncentralt. Vi har uppmanat stadsledningskontoret att skapa ett konto för 
redovisning av de kostnader som kommer till en följd av Covid-19 pandemin. Detta konto 
ska kunna användas för att kommunen ska kunna bli berättigad ersättning av staten. 

 

Vi vill lägga följande kommentarer till förvaltningens förslag:  
 

Äldreomsorg 

• En planering av ytterligare en träffpunkt för äldre behöver återupptas för att 
möjliggöra fler träffar när restriktionerna runt covid19 har upphört.  
 

• Förvaltningen lyfter ett behov av boenden för äldre som främst behöver trygghet 
och gemenskap. Vi vill se en fortsatt utveckling av trygghetsboenden då vi 
bedömer att behovet kommer att öka.  
 

• Förvaltningen tar också upp den stora betydelse som restaurangerna på 
äldreboendena har för de äldre. Det är viktigt att skapa ett stöd och möjligheter 
till samvaro för äldre i samhället, både de som bor på äldreboenden och de som 
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bor hemma. Det ger meningsfullhet och främjar en minskning av psykisk ohälsa 
hos äldre. 
 

• LOV för äldreboenden kräver ett stort omställningsarbete och innebär 
ekonomiska risker. Vi vill utgå från den konservativa försiktighetsprincipen och 
avvakta med införandet av LOV inom äldreboenden i Göteborg tills vi har fått en 
full utvärdering av införandet av LOV inom hemtjänsten.  

 
Individ- och familjeomsorg 

• Förvaltningen lyfter en översyn av överenskommelsen gällande Columbus som 
idag drivs av flera stadsdelar tillsammans med Arbetsförmedlingen. Vi vill att 
den goda verksamheten som bedrivs inom Columbus får fortsätta. 

 
Fritid 

• Frivilligcentralerna ska kunna fortsätta sin verksamhet. 
 

• Att samla fritidsverksamheten i en organisation ökar förutsättningarna för 
effektivisering samtidigt som det ger positiva ekonomiska effekter. Förvaltningen 
lyfter de vinster som uppkommit genom fritidssamarbetet med Östra Göteborg. 
Det har inneburit ett bättre utnyttjande av personal och ett större utbud för barn 
och ungdomar från båda stadsdelarna. Det är nödvändigt att fritidsverksamheten i 
den nya förvaltningen från 2020 tar vara på den lokala personal som har 
kontaktytor mot såväl andra förvaltningar och föreningslivet och vars kompetens 
är viktig för att hjälpa frivilliga krafter att bidra.   
 

• Att återgå till mer generösa öppettider för fritidsgårdens verksamheter är 
önskvärt. Ungdomar behöver större tillgång till utvecklande fritidsverksamheter.  
 
 

Funktionshinder 

 
• LOV inom ledsagning kräver ett omställningsarbete. I dagsläget kan vi inte se att 

införandet av LOV kommer garantera en kvalitetsförbättring för brukaren inom 
ledsagning. Vi vill även här utgå från den konservativa försiktighetsprincipen och 
avvakta med införandet av LOV inom äldreboenden i Göteborg tills vi har fått en 
full utvärdering av införandet av LOV inom daglig verksamhet. 
 

• Habiliteringsersättningen i daglig verksamhet bör så långt det är möjligt 
bibehållas.  
 

• Vi vill undvika besparingar avseende fria resor till och från daglig verksamhet. 
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